
ZÁPISNICA zo zasadania

Výboru mestskej časti č. 3 Trnava - Sever

Deň: 07.12.2023

Čas: 17.30 hod.

Prítomní:

Poslanci:

Juraj Baďura, DiS

Ing. Vladimír Ekhardt

Ing. Pavol Hluchý

Neposlanci:

Emanuel Gronský

Ing. Anton Kollár

Mgr. Tomáš Koppl

Neprítomní:

Ing. Richard Sládek, Mgr. Ľubica Horváthová, MUDr. Branislav Kramár, Juraj Fuzák, Mgr. Eduard Guniš

Program:

1. Otvorenie zasadnutia

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ

3. Záver





1. Otvorenie zasadnutia VMČ č. 3 - Sever

Rokovanie Výboru mestskej časti Trnava – Sever viedol Vladimír Ekhardt, ktorý privítal všetkých prítomných
účastníkov zasadnutia a následne všetkých oboznámil s programom VMČ.

2. Požiadavky občanov a VMČ č.3 – Sever na MsÚ

2.1. Požiadavky VMČ a občanov doručené elektronicky, prípadne vznesené na zasadnutí VMČ

● p. Čapuška požaduje:

○ Opravu prepojovacej ulice medzi Krajnou a Ľudovou ulicou pre jej zlý technický stav.

(Príloha č. 1).

○ Umiestniť dopravné zrkadla na oba konce ulice v zmysle novo schválených jednosmeriek

rezidenčného parkovania.

● p. Cehlárik požaduje:

○ Zvážiť presun dvoch parkovacích miest na opačnú stranu ako sú teraz na Murgašovovej

ulici pri kontajnerovom stojisku, kde sa vchádza/vychádza z vnútrobloku ČSM z dôvodu

zlej viditeľnosti pri vychádzaní na prichádzajúce autá z prava od Špačinskej ulice.

Ilustračná foto v prílohe č.2.

○ Orezať vysoké tuje, ktoré bránia výhľadu pri vstupe/výstupe do/z kontajnerového stojiska

vedľa bytovky na Špačinskej ulici č. 7. (Príloha č. 3)

○ Upraviť (zasypať jamy) výjazd z sídliska ČSM na Hajdóczyho ulicu (cez šikanu).

Momentálne sú okolo cestičky vyjazdené jamy a koľaje od áut, nakoľko šikana nemá

dostatočné uhlové pomery na jej plynulý prejazd. Ilustračná foto v prílohe č. 4.

● p.Babka požaduje:

○ Zvážiť presun dopravného zrkadla na rohu Robotníckej a Kukučínovej na druhú stranu

cesty k trafostanici pre ešte lepší výhľad na prichádzajúce autá. (Príloha č. 5)

● p. Študenc požaduje:

○ Ak by bolo možné, predĺžiť linku MHD č.13, vynechať zastávku pri obchodnom centre

TESCO a pokračovať cez Saleziánsku ulicu až na nám. SÚT. Jedna zastávka MHD by sa

vynechala a pridali by sa dve ďalšie, pred Akkádiou a na nám. SÚT.

○ zvážiť zavedenie jednotnej SMS za parkovanie bez udania konkrétnej zóny napr. TTR

TTXXXZZ 1. pre zjednodušenie platenia parkovného. Ľudia by nemuseli riešiť v ktorej zóne

sa nachádzajú.

○ Zaradiť parkovisko za Hotelom Holiday Inn na ulici Jána Hollého do kategórie parkovísk,

kde sa dá parkovať 30 min zadarmo, kvôli vyloženiu a naloženiu detí.

● p. Gronský požaduje:

○ Preveriť zdravotný stav topoľov na nám. SÚT a ak ich stav bude nevyhovujúci, tak ich dať
odstrániť z dôvodu bezpečnosti chodcov a detí navštevujúce ZŠ SÚT.

● p. Kollár požaduje:

○ zabezpečiť pravidelné orezávanie kríkov pred a za bytovkou na Saleziánskej ulici.

● Ako VMČ chceme vyjadriť sťažnosť na spoločnosť TAVOS na priebeh všetkých rekonštrukcii, ktoré

sa uskutočnili alebo ešte prebiehajú v posledných mesiacoch v okoli ulice Špačinská. Pre

nedodržiavanie bezpečnostných predpisov počas prác za plnej dopravnej prevádzky. A to:

chýbajúci personál, ktorí ma dohliadať na bezpečnosť dopravy pri prácach na ceste a

nedostatočne označené alebo prekryté jamy (nedokončené) niekoľko dní po opravách a pod.



3. Záver

Na záver výboru Ing. Vladimír Ekhardt poďakoval prítomným za ich účasť.

Zápisnicu spísal: Vladimír Ekhardt

Zápisnicu overil: Pavol Hluchý

Zápisnicu schválil: Juraj Baďura

V Trnave dňa: 8.1.2024
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